Date: 28 July 2022

التاريخ: ۲۸ يوليو ۲۰۲۲

Dear Distinguish Shareholders

الأفاضل: مساهمي الشركة المحترمون

After compliments,

تحية طيبة ويعد،،،

Sub: <u>Unaudited Financial Statements for</u> the six months ended 30 June 2022

المــــوضـــوع: النتائج المالية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢م

Board of Directors of Oman Cement Company (SAOG) has approved the unaudited interim financial statements of the company for the six month's period ended 30 June 2022 in its meeting held on 28 July 2022.

نود إحاطتكم بأن مجلس إدارة شركة إسمنت عمان (ش.م.ع.ع) قد اعتمد البيانات المالية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢ م و ذلك في الاجتماع الذي تم عقده بتاريخ ٢٠٢٢ م.

The Company has recorded a total revenue of RO 33,607,124 in the six months ended 30 June 2022 as compared to RO 23,515,512 in the corresponding period of previous year.

بلغت إيرادات المبيعات للشركة خلال الفترة المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢م مبلغ قدره 33,607,124 ريال عماني بالمقارنة مع مبلغ 23,515,512 ريال عماني خلال نفس الفترة من العام الماضي.

The profit after providing for tax of the Company for the six months ended 30 June 2022 amounts to RO 3,173,502 as compared to RO 1,983,903 for the corresponding period of previous year.

وبلغت أرباح الشركة بعد خصم الضرائب خلال فترة ستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٢م مبلغ 3,173,502 ريال عماني بالمقارنة مع 1,983,903 ريال عماني خلال نفس الفترة من العام الماضي .

The detailed financial statements will be uploaded on the electronic system of MSX website.

سيتم تحميل هذه البيانات في نظام الإرسال الإلكتروني الخاص بالشركة في موقع بورصة مسقط.

With kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام...

Salim Abdullah Al Hajry Chief Executive Officer





